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بایگانی154میلیون  پرونده در محاکم
بوش��هر- ایرنا: مدیر کل اس��ناد و امور مترجمین رسمی قوه قضائیه 
گفت: هم  اینک 154 میلیون پرونده در محاکم قضایی کش��ور بایگانی 

شده که از این میزان فقط 29 میلیون پرونده ضروری است.
حسن کاظمی اضافه کرد:  پرونده های یاد شده سال ها به شکل انباشت 

سنتی نگهداری می شود.
وی ادامه داد: ضرورت س��اماندهی و ثب��ت الکترونیکی پرونده های 
راکد در قانون برنامه چهارم و پنجم آمده و قوه قضائیه نیز برای استمرار 
آن در قالب یک ماده واحده برای تصویب در مجلس ش��ورای اس��امی 

اقدام کرده است.
وی بیان داش��ت: بایگانی الکترونیکی پرونده ها امس��ال در قس��مت 
س��تادی قوه قضائیه آغاز شده و در س��ایر دستگاه های زیرمجموعه  این 
قوه از جمله تعزیرات حکومتی و س��ازمان زندان ها و اقدامات تامینی و 

تربیتی نیز باید اجرایی شود.
کاظمی ادامه داد: برای ثبت الکترونیکی پرونده ها در س��ال 93 باید 
مصوبه اعتبار 220 میلیارد ریالی گرفته شود تا شیوه پرداخت حق الزحمه 

کسانی که این مسئولیت را برعهده دارند بهتر شود.
کیفی سازی خودروها

کرج- ایرنا: رئیس س��ازمان ملی استاندارد ایران، گفت: این سازمان 
کیفی سازی تولیدات خودرو را با جدیت دنبال می کند.

نیره پیروزبخت با اش��اره به نگرانی ها و برخی حوادث به وجود آمده 
در بخ��ش خودرویی گفت: برای ارتقای کیفیت خودروهای تولید داخل 

با تدوین استانداردهای بیشتر، برنامه های نظارتی را افزایش داده ایم.
وی افزود: از این پس تدوین استانداردهای مرتبط با صنعت خودرو 
با جدیت اعمال می شود تا شاهد ارتقای سطح کیفی محصولات در این 

بخش باشیم.
اختصاص اعتبار به بخش تولید

کرمان- باشگاه خبرنگاران: نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 
ش��ورای اسامی گفت: س��ال آینده 10 میلیارد تومان از سوی دولت به 
بخ��ش تولید اختصاص می یابد. محمدرضا پورابراهیمی افزود: در بخش 
مصرف بودجه هم مشکل داریم، حدود 80 درصد بودجه کشور هزینه های 
جاری و 20 درصد هزینه های عمرانی اس��ت، در حالیکه در کش��ورهای 

توسعه یافته این رقم برعکس است.
جانمایی اراضی منابع طبیعی

اراک- ایرنا: معاون اماک ثبت اسناد و اماک کشور گفت: 50 میلیون 
هکتار از اراضی منابع طبیعی کشور در سیستم کاداستر )سامانه جدید 

ثبت اماک و اراضی( جانمایی شده است.
محمدحسن بکائیان در آیین تودیع و معارفه مدیر کل ثبت و اسناد 
و اماک استان مرکزی، در سخنانی ثبت و جانمایی 135 میلیون هکتار 
از اراضی منابع طبیعی کشور در سیستم کاداستر را از جمله هدف گذاری 

سازمان ثبت اسناد عنوان کرد.
بکائیان، کاهش اتاف وقت ارباب رجوع برای صدور اسناد مالکیت را از 
مزایای اجرای این طرح برشمرد و تصریح کرد: این طرح باعث تسریع در 
روند اجرایی صدور اسناد می شود و افراد با مراجعه به دفاتر اسناد رسمی 
می توانند در حداقل زمان ممکن نسبت به نقل و انتقال اماک اقدام کنند.

طرح استانی شدن انتخابات
ایام- ایرنا: عضو کمیس��یون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسامی گفت: طرح استانی کردن انتخابات مجلس شورای اسامی 
به احتمال فراوان اوایل سال آینده در صحن علنی مجلس مطرح می شود.

احمد شوهانی افزود: این طرح که در دستور کار مجلس هشتم بود، 
اکنون در کمیسیون شوراها در حال بررسی و پیگیری است.

وی با بیان اینکه موافق استانی کردن انتخابات مجلس شورای اسامی 
هستم، افزود: تصویب این طرح سبب می شود که نگاه نمایندگان از مسائل 

خرد به رویکردهای کان معطوف شود.
نماین��ده ایام در مجلس اظهار داش��ت: تصویب و اجرای این طرح 
همچنین زمینه س��از افزایش قدرت چانه زنی نمایندگان مجلس شورای 

اسامی برای پیگیری مسایل کان کشوری خواهد بود.

کوتاه از ایران

کار کاله و شهرداری ارومیه به بازی سوم کشید

حدیث دشت عشقدومین تجربه پیاپی ورامینی ها در فینال لیگ برتر والیبال 

به مناسبت اربعین جانبازشهید علي شكراللهي
 آهسته چون نسيم گذشت ازكنارما

هنوزه��م ت��ا س��والی پی��ش م��ی آید 
وبرنامه ای هست ، یا درمناسبت های مختلف 
ک��ه نیاز ب��ه هماهنگی وبرنام��ه ریزی دارد 
ناخود آگاه یادش می افتم ودس��تم به سمت 
ش��ماره گرفتن می رود ول��ی دردمندانه به 

خودم می آیم که ای دریغ!
شربتی ازلب لعلش نچشیدیم و برفت

روی مه پیکر او سیرندیدیم و برفت
گوئی ازصحبت ما نیک به تنگ آمده بود
بار بربست و به گردش نرسیدیم و برفت

کسانی چون من که فقط هیاهو وسرو صدا دارند ، تا وقتی هستند حضورشان 
احس��اس می ش��ود ولی وقتی می روند آب از آب تکان نمی خورد، گوئی اصا” 
نبوده اند. اما علی تا بود ما همه از نعمت وجودش بهره می بردیم و او را نمی دیدیم. 
ولی همین که رفت ، تازه جای خالی اش را احساس کردیم که”قدرنعمت کسی 

داند که به مصیبتی گرفتار آید«!
چون نس��یمی دلپذیر، آرام بر انجمن دوستان وجمع یاران می وزید. درعین 
دردمندی ، کمتر ش��کوه وگایه می کرد و حرف می زد وبیشتر کار می کرد وبه 
دیگران خیر می رساند. با این که مشکات جسمی اش از خیلی ها بیشتر بود ولی 
محوریتی داشت درکارها و منظم تر ازدیگران بود. جانباز قطع نخاعی بود، بایک 
کلیه پیوندی هم زندگی می کرد، درد های عصبی ش��دیدی هم داش��ت که اورا 
به هم می پیچاند ولی یک نفس از کار وتاش باز نمی ایستاد. ازمتصدیان بخش 
برون مرزی صداوسیما ، عضو فعال انجمن جانبازان نخاعی، مسئول روابط عمومی 
این انجمن و مس��ئول بخش رسانه ای آن هم بود. دبیری جبهه جانبازان انقاب 
اسامی وزحمت اطاع رسانی آن را نیز برعهده داشت. با همه این ها بطورمرتب 
ورزش هم می کرد. او تحصیاتش را در دورش��ته مهم علوم سیاسی و مطالعات 

استراتژیک تا مقطع فوق لیسانس رسانده وکارشناس ارشد این دورشته بود.
درعرصه رس��انه وفضای مجازی از پیشکسوتان بود. وباگ نویسی زبردست 
بود چن��ان که در بخش فنی این مقوله هم تبحری ویژه داش��ت ودیگران ناچار 
می شدند دراین زمینه دست به دامن او شوند. آغازگر وپیشکسوت اطاع رسانی 
درفض��ای مج��ازی وحوزه ایثارگ��ری ب��ود. او در این زمینه با “ روزنوش��ت های 
جانبازی” به عنوان کاری تازه در حوزه خبری واطاع رس��انی امورایثارگران آغاز 
ک��رد که درادامه با “ جانبازنیوز” آن را تکامل بخش��ید و به تنهایی و با کمترین 

امکانات کار را ادامه داد و چراغ راهی در این مسیربود.
درمناس��بت هایی چون راهپیمایی 22 بهمن وروز قدس و مراسماتی از این 
دست همیش��ه حضوری موثر و محوری داش��ت ، بنحوی که برای هماهنگی ها 
هم��ه اورا می ش��ناختند.کار اطاع رس��انی وهماهنگی های مربوط��ه در قبل از 
برگزاری مراس��م و گزارش��گری و تصوی��ر برداری درحین آن و س��پس انعکاس 
اخبار وگزارش های متنی وتصویری اینگونه مراس��م ها را خودش برعهده داشت. 
امسال جای خالی او درمراسم 22بهمن کاما محسوس بود. بی شک باید از روح 

مطهرش همت طلبید!
همه دوس��تش داش��تند ، که او هم همه را دوست داش��ت. کسی از دست 
وزبانش نرنجید که هیچ، بلکه خیر او بی چشمداش��ت وخست به همه اطرافیان 
ومرتبطانش می رس��ید. برای همین داغدارترین ها همس��ایگانش بودند. خانمی 
از همس��ایه های او درش��هرک شاهد درس��وگش زار زار می گریست و می گفت  
»همس��ایه عزیز ومهربانم چرا رفتی”. عروج ناباورانه اش چنان جانس��وز بود که 
بی نظیرترین حضور خودجوش جانبازان ویلچری ، با آن همه مشکات جسمی ، 

در مراسم های شهادت او رقم خورد وثبت شد.
او که روح بزرگش درنوجوانی اورا به میدان جهاد وجبهه کشانده بود پس از 
مجروحیت س��نگین ازناحیه نخاع و کلیه ها، تا پایان عمر پربرکتش پای انقاب،  
نظام، ارزش های ایثارگری واعتقاداتش ایس��تاد و س��رانجام چون نس��یمی آرام 
ازکنار ما گذشت و درسرزمین گل های همیشه بهار به یاران بهشتی اش پیوست.
»بهروزساقي«

اخبار کوتاه از فوتبال
بی پولی همچنان معضل فدراسیون فوتبال

رئی��س فدراس��یون فوتبال درباره این خب��ر که گفته می ش��ود از فصل بعد بار 
دیگ��ر س��قف قراردادها به لیگ برت��ر باز می گردد، گفت: ب��ه آن صورتی که پیش تر 
وجود داش��ت س��قف نداریم، بلکه برای همه باشگاه ها سقف بودجه تعیین می کنیم. 
همچنین قراردادها ش��فاف سازی می ش��ود و هیچ چیز پنهانی وجود نخواهد داشت. 
تمام قراردادها و مبالغ شان منتشر می شود. اگر باشگاه یک بازیکن گران قیمت بخرد 
باید چند بازیکن ارزان هم بخرد تا سقف بودجه اش شکسته نشود. این طور نیست که 
یک باشگاه تمام بازیکنان خوب را با وعده پرداخت های بالا به خدمت بگیرد.کفاشیان 
همچنین تاکید ویژه ای داش��ت که لیگ برتر در فصل آینده هم چنان ش��انزده تیمی 
باقی می ماند و هیچ فش��اری از س��وی هیچ نهادی باعث نمی شود که تعداد تیم های 
لیگ برتر افزایش یابد.وی درباره مسائل مالی فدراسیون فوتبال گفت: مشکات مالی 
هم چنان پا برجاست. پولی که اسپانسر به ما داده بود را خورده ایم و تمام شده و قرار 

است باز هم به ما پول بدهد.
با قصه های ماتیوس فوتبال ما درست می شود؟!

فی��روز کریمی با بیان اینکه خرج پول های هنگفت برای حضور س��تاره های 
سابق فوتبال دنیا در ایران بر باد دادن هزینه است گفت: به نظر من اینها کارهایی 
عوام فریبانه است. سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن افزود: ماتئوس را از آلمان آوردند 
و قصه گفت تا فوتبال ما درس��ت شود؟ ماتیوس را آورده اند که بگوید در اردو چه 
خورده اس��ت و چه جوری خوابیده است تا فوتبال ما درست شود؟ اینها کارهایی 
است که در جاهایی که باید کار انجام شود و نمی شود می خواهند کمبودها را با این 
قضایا جبران کنند اما با این مسائل درد فوتبال ما درمان نمی شود. ماتیوس بازیکن 
خوبی بوده. کاپیتان تیم ملی آلمان بوده. چندین س��ال جزء بازیکنان برتر جهان 
بوده. فوتبالیس��ت برتر اروپا شده است. این مسائل قابل احترام است اما چه ربطی 
دارد ک��ه او بیاید و در اینج��ا قصه بگوید. خب یک دوربین و چند نفر از همکاران 
شما بروند همانجا بچرخند و این نفرات هم قصه هایشان را بگویند و بگذارند فوتبال 
ما قهرمان جام جهانی ش��ود. اگر با حضور زیدان و ماتیوس فوتبالمان از گروهش 
صعود می کند یک اکیپ از گزارشگران بروند از همه ستاره های دنیا گزارش تهیه 
کنند و آنها بگوید چگونه غ��ذا می خورده اند، چگونه می خوابیده اند، چگونه حرف 
می زدند. نمی دانم چه فکری دارند. شاید این مسائل به درد فوتبالمان می خورد. به 
نظر من این یک فکر غیرحرفه ای است. نمی توانم نثر دیگری را به کار ببرم اما به 

طور کاسیک می گویم غیرحرفه ای است یا من درآوردی است.
انتقاد قلعه نویی از فضای فوتبال ایران

سرمربی اس��تقال از فضای موجود در فوتبال ایران انتقاد کرد. امیرقلعه نویی 
گفت: منچس��تر را نگاه کنید. یک آدم از این تی��م رفته، نه مثل ما بازیکنش رفته 
و نه مثل ما مش��کل پولی داشته، همه ارکان منچستر سر جایش قرار دارد و فقط 
یک نفر جدا ش��ده و می بینید که کجای جدول است. تیم پارسال ما را ببینید، در 
اول فصل عده ای از ما جدا شدند و در طول فصل هم برخی ها رفتند و مشکل مالی 
هم داش��تیم. خدا خیلی ما را دوس��ت داش��ته که با این مشکات در این وضعیت 
هس��تیم. اگر یک نفر جای من بود و این تیم با چنین وضعیتی را در این وضعیت 
نگاه می داش��ت برخی از این قلم به دس��تان مجسمه اش را می ساختند. این آدم ها 
به دنبال این هس��تند که از امی��ر قلعه نویی حرف بگیرند و علیه اش قلم بزنند. من 
شنیده ام در یکی از تحریریه ها یکی از این قلم بدستان وقتی که استقال گل خورده 
اعضای تحریریه به هوا پریده اند. متاسفانه در ایران چیزهایی رخ می دهد که در هیچ 
جای دنیا نیست. ما به ملوان باختیم و دیدید که چه های و هویی به راه افتاد، حالا 
دیشب)شنبه شب( بارسلونا از تیم  ته جدولی یعنی وایادولید شکست خورد حتی 
من بازی نیمه دوم آنها را دیدم و دیدم که بارسلونا حتی یک موقعیت هم در نیمه 

دوم نداشت. فوتبال همین است. یک روز می بازید و یک روز می برید.
رضازاده آب پاکی را روی دست توکلی ریخت

تصویب پیشنهادهای وزارت ورزش برای طرح در شورای عالی ورزش 
پیش�نهادهای وزارت ورزش و جوان�ان در راس�تای 
حمای�ت از تیم های مختلف ملی برای طرح در ش�ورای 

عالی ورزش به تصویب رسید.
برنام��ه حمایتی از تیم ملی فوتبال در جام جهانی، کاروان 
ای��ران در بازی های آس��یایی کره جنوبی و اص��اح آیین نامه 
انضباط��ی از رئ��وس مهم برنامه ه��ای وزارت ورزش و جوانان 
به منظور طرح در ش��ورای عالی ورزش است.نشس��ت شورای 
معاونان وزارت ورزش و جوانان با حضور محمود گودرزی وزیر 
ورزش تش��کیل ش��د و برنامه های حمایتی از تیم ملی فوتبال 

ایران در جام جهانی، کاروان ورزشی ایران در بازی های آسیایی 
و پاراآس��یایی 2014 کره جنوب��ی و المپیک جوانان نایجینگ 
چین به تصویب رس��ید.ارائه اصاح آیی��ن نامه انضباطی، حق 
الزحمه مربیان و س��اماندهی س��بک های  رزمی از موارد دیگر 
وزارت ورزش و جوانان برای طرح در شورای عالی ورزش است.
بررس��ی راهکارهای توسعه ورزش همگانی و مشارکت دستگاه 
ه��ای اجرایی در این بخش از جمله م��وارد دیگری بود که در 
این جلسه مطرح شد.قرار است،  شورای عالی ورزش با حضور  

دکتر روحانی رئیس جمهوری تا پایان امسال تشکیل شود.

اظهارنظر بنا پس از حضوردر تمرین استقلال:
برد فوتبال مقابل عرب ها مثل پیروزی ما برابر روس هاست

س�رمربی تیم ملی کش�تی فرنگی ایران صبح دیروز با حضوردر محل تمرینات آماده س�ازی تیم اس�تقلال 
گفت: پرسپولیسی هستم، اما به دلیل رفاقت با قلعه نویی و محمد قاضی در محل تمرینات استقلال حاضر شدم.
 محمدبنا صبح دیروز در جمع خبرنگاران حاضر در تمرینات تیم فوتبال اس��تقال گفت: من یک پرسپولیس��ی هستم و 
دلیل اصلی آن هم این است که با علی پروین بچه محل بودم. البته پرسپولیس زمان ما تفاوت زیادی با تیم کنونی داشت و 
به همین دلیل میل چندانی به پرسپولیس کنونی ندارم.وی در پاسخ به این سوال که چرا در محل تمرینات استقال حاضر 
شدید، گفت: بازی استقال مقابل تیم الریان بحث باشگاهی نیست و باید ملی به این بازی نگاه کرد. من هم به همین دلیل 
به تمرینات استقال آمدم، ضمن اینکه امیر قلعه نویی و محمد قاضی از دوستان و بچه محل های من هستند.بنا ادامه داد: 
بازی س��ختی پیشروی استقال اس��ت اما من امیدوارم قلعه نویی همانطور که در طول این یکسال توانست تیم را سرپا نگه 
دارد، برابر تیم الریان هم نتیجه مطلوب را کسب کند. برد تیم های فوتبال ایران برابر تیم های عربی مثل پیروزی کشتی برابر 

روس هاست و برای من هم به عنوان یک ایرانی لذت زیادی دارد.

* نصرالله سجادی معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان اعام کرد که فدراسیون کشتی بیش از سقفی 
که باید بودجه می گرفت، از این وزارتخانه پول دریافت کرده است؛ دلیل هم این بود که خواسته ایم بخشی از  آن دیونی که بر 
عهده این فدراسیون هست، پرداخت شود. این در حالی است که فدراسیون کشتی از قبل حدود 7 میلیارد تومان بدهی داشت.
* کیومرث هاش�می رئیس کمیته ملی المپیک گفت: دو س�ال از برنامه هایمان عقب هس�تیم و باید تلاش کنیم 
این مدت را جبران کنیم. البته ما با 23 فدراسیون نشست تخصصی داشتیم و نوع نگاه هایمان را به آنها انتقال 

داده  ایم. فدراسیون ها محدودیت های ما را می دانند، امیدوارم کمک شود که نتایج خوبی بگیریم.
*در پایان رقابت های بین المللی کش��تی آزاد جام دیمیتریف در ش��هر یاکوتسک روسیه، تیم منتخب جوانان ایران صاحب 
س��ه مدال طا، یک مدال نقره و یک مدال برنز ش��د.در پایان این رقابت ها رضا اطری در وزن 55 کیلوگرم، حسن یزدانی در 
وزن 66 کیلوگرم و امین طاهری در وزن 120 کیلوگرم صاحب مدال طا شدند و مجتبی گلیج در وزن 84 کیلوگرم به مدال 
نقره دس��ت یافت. کامران قاس��م پور هم در روز اول به مدال برنز 74 کیلوگرم رس��ید.تیم ایران با 9 آزادکار در این مسابقات 

شرکت کرده بود.
*قرار اس�ت صبح امروز حدود 80 نفر از ایرانی هایی که در مجامع بین المللی کرس�ی دارند جلسه ای را با بهرام 
افش�ارزاده، مش�اور عالی وزیر ورزش در امور بین الملل داشته باشند.افش�ارزاده در این باره گفت: بیش از 200 
نف�ر ایرانی در مجامع بین المللی کرس�ی دارند، ما حدود 80-70 نف�ر از آنها را دعوت کرده ایم تا حمایت مادی و 
معنوی مان را از آنها نشان دهیم. در صورتی که مجامع بین المللی ببینند کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش از 

این افراد حمایت می کند آنها هم این حمایت را خواهند داشت.
*حسین معدنی از آغاز اردوی تیم ملی والیبال در هفته دوم فروردین سال 1393 خبر داد و گفت:قرار شد تمرین تیم ملی 
زیر نظر من از هفته دوم فروردین آغاز شود. البته هنوز تاریخ دقیق تمرین مشخص نیست و در جلسه ای که امروز با مسئولان 
فدراسیون خواهیم داشت برنامه دقیق اردوی تیم ملی را می بندیم. فکر می کنم با توجه به اینکه تعدادی از ملی پوشان درگیر 
مرحله نیمه نهایی و فینال لیگ هستند و باید به آن ها زمان استراحت دهیم شاید اردوی اصلی تیم ملی را با نفرات کامل از 

12 فروردین استارت بزنیم. 

رئیس فدراسیون وزنه برداری می گوید وزنه برداران 
نوجوان با رکورد واقعی خود در مسابقات قهرمانی آسیا 
شرکت کردند و در جریان رقابت ها وزنه برداران سبک 

وزن و سنگین وزن توانستند خیلی خوب وزنه بزنند.
حس��ین رضا زاده درباره عملکرد تیم مل��ی وزنه برداری 
نوجوانان در مس��ابقات قهرمانی آسیا، اظهار کرد: وزنه برداران 
نوجوان حدود دو ماه به صورت شبانه روز در اردو بودند و در 
این مدت بر روی آنها کار شد، وزنه برداری نیز رشته رکوردی 
محس��وب می ش��ود و ممکن است در مس��ابقات رکوردهای 
بالاتری نسبت به تمرین ها ثبت شود. همچنین عکس آن نیز 
وج��ود دارد.وی ادامه داد: در کل با وجود این که وزنه برداران 
نوجوان برای نخس��تین بار در یک مسابقه بین المللی شرکت 
کردن��د، هم در س��بک وزن و هم در س��نگین وزن وزنه های 
خوب��ی زدند. پس از ای��ن رقابت ها نیز کادر فنی چهار – پنج 

نفری که خوب وزنه زدند را انتخاب و برای آنها اردو می گذارد 
ت��ا دو نفر از آنه��ا به المپی��ک نوجوانان اعزام ش��وند.رئیس 
فدراس��یون وزنه برداری در مورد این ک��ه با توجه به عملکرد 
موفق توکلی چقدر احتمال حضور وی در تیم ملی بزرگسالان 
وجود دارد؟ تصریح کرد: این قضیه دیگر تمام ش��ده اس��ت و 
توکلی در رده های نوجوانان و جوانان کارش را ادامه می دهد. 
او باید کار استعدادیابی را انجام دهد. از طرفی کادر فنی تیم 
بزرگس��الان نیز مشخص شده و همه، کارهای مربوط به خود 

را انجام می دهند.
وی در پای��ان بیان ک��رد: زمانی که به ایران برگش��تیم 
پاداشی که همه ساله وزارت ورزش و جوانان در نظر می گیرد 
را به نوجوانان خواهیم داد، اگر شرایط فدراسیون نیز مهیا بود 
پاداش��ی را می دهد و حال باید ببینیم چه تصمیمی خواهیم 

گرفت.

خواندنی از ورزش 

آغاز مرحله اول پلی آف لیگ برتر بسکتبال 
از 18 فروردین 

مرحله اول پلی آف لیگ برتر بس�كتبال به صورت 2 برد از 3 مسابقه، از 
18 فروردین آغاز می شود.

در جلس��ه هماهنگی مرحله پل��ی آف لیگ برتر که با حض��ور مدیران و مربیان 
8 تی��م راه یافت��ه به این مرحله برگزار ش��د، پس از تصمیم گیری نهایی مقرر ش��د 
مرحل��ه اول پل��ی آف که یک چه��ارم نهایی خواهد ب��ود از 18 فروردی��ن و مرحله 
نیم��ه نهایی نیز 31 آغاز ش��ود.قرار اس��ت مرحله نیمه نهایی به ص��ورت 2 برد از 3 
مس��ابقه و مرحله نیمه نهایی 3 از 5 برگزار شود.در خصوص مسابقه فینال در آینده 
تصمیم گیری خواهد ش��د.برنامه مرحله اول به شرح زیر است:*پتروشیمی بندرامام 
- صنایع پتروش��یمی*مهرام تهران - هفت الماس قزوین*ذوب آهن اصفهان - فولاد 

ماهان*دانشگاه آزاد - همیاری زنجان

مدیرعامل شرکت توانیر گفت: این شرکت 
برای س�اخت چندین نیروگاه با ظرفیت تولید 
14 ه�زار م�گاوات برق با بخش ه�ای دولتی و 

خصوصی قرارداد بست.
»همای��ون حائری« در گفت وگ��و با خبرگزاری 
جمهوری اسامی در شیروان،  گفت: ساخت نیروگاه 
با تولید 11 هزار مگاوات برق از سوی بخش دولتی 

و بقیه با مشارکت بخش خصوصی انجام می شود.
وی افزود: اکنون نیروگاه های اجرا شده در سطح 
کشور، هشت هزار و 600 مگاوات برق تولید می کند.

حائ��ری به می��زان بدهکاری ش��رکت توانیر به 
پیمانکاران اش��اره و تصریح کرد: اکنون این شرکت 
180 ه��زار میلیارد ریال به پیمانکاران بابت اجرای 

طرح ها بدهی دارد.
وی افزود: این میزان بدهی باید در س��ال 93 از 
طریق بانک ها و فروش اوراق مش��ارکت تامین و به 

پیمانکاران پرداخت شود.
مدیرعامل شرکت توانیر به هزینه تولید برق اشاره 
کرد و گفت: این ش��رکت برای مصرف هر کیلووات 
ساعت 430 ریال از مشترکان خود دریافت می کند 
در حال��ی که مجموع هزینه هایی که برای تولید هر 
کیلووات ساعت برق شرکت متحمل می شود، 680 

ریال است.
حائری گفت: هم اکنون جمهوری اسامی ایران 
با 6 کشور همسایه خود در زمینه تبادل انرژی برق 

همکاری دارد.
وی  ک��ه در جری��ان بازدید از نیروگاه س��یکل 
ترکیبی ش��یروان این کش��ورها را ش��امل ترکیه، 
پاکستان، ترکمنستان، ارمنستان، عراق و افغانستان 

عنوان کرد.
وی قیمت ف��روش برق در ایران را هر کیلووات 
1/3 سنت و کمتر از یکدهم نرخ جهانی آن ذکر کرد 

و افزود: جمهوری اسامی ایران ارزان ترین برق را در 
منطقه تولید و عرضه می کند.

وی گفت: قیمت تمام شده هر کیلو وات ساعت 
برق در ایران، بدون احتساب سوخت 800 ریال است 
که به ازای فروش هر کیلووات ساعت برق 170 ریال 
به س��ازمان هدفمندی یارانه ها برای پرداخت یارانه 
و 250 ری��ال نیز به عنوان هزین��ه تولید به وزارت 

نیرو می رسد.
حایری ظرفیت کنونی تولید برق در نیروگاه های 
کشور را 70 هزار مگاوات عنوان کرد و گفت: از این 
می��زان 10 هزار م��گاوات در نیروگاه های آبی و 60 
هزار مگاوات در بخش حرارتی و اتمی تولید می شود.

وی ب��ا توجه به کاه��ش بارندگی ها و حجم آب 
پشت س��دها، گفت: باید نیروگاه های جدید طوری 
طراحی شود که آب کمتری مصرف کنند وگرنه در 
ش��رایط کم آبی، بخش انرژی کشور دچار مشکات 

زیادی خواهد شد.
حائری ب��ا بیان اینکه 35 نیروگاه کش��ور برای 
واگ��ذاری به بخش خصوصی معرفی ش��ده، افزود: 
10 نیروگاه به صورت شرکت سهامی تاسیس، 22  
نیروگاه با ظرفیت 20 هزار مگاوات در حال واگذاری 
و 10 نیروگاه در قالب شخصیت حقوقی سهام دولتی 
تشکیل شده  افزود: قرارداد ساخت واحد سوم نیروگاه 
س��یکل ترکیبی ش��یروان منعقد ش��ده و بخار این 
نیروگاه از محل 25 درصد قرارداد اصلی 22 واحد با 

شرکت مپنا در مرحله نهایی و امضا است.
وی ب��ا بی��ان این که تا س��ال94 دو واحد بخار 
نیروگاه سیکل ترکیبی شیروان وارد مدار می شود، 
گفت: تا افتتاح نیروگاه مزبور سالانه یک میلیارد دلار 
در سوخت گازوئیل صرفه جویی شده و با راه اندازی 
ه��ر واحد بخار نیز 300 میلی��ون لیتر صرفه جویی 

می شود.

مدیرعامل شرکت توانیر خبر داد

انعقاد قرارداد توليد 14 هزار مگاوات برق با بخش های دولتی و خصوصی

مجری طرح انتقال آب از دریای خزر به فلات مرکزی شرکت توسعه آب و نیروی ایران گفت: انتقال 
آب از خزر منوط به مجوز محیط زیست است.

محمد رهبری در جمع خبرنگاران در شرکت آب منطقه ای سمنان، محیط زیست را از ارکان مهم اجرای این طرح 
بیان و خاطرنشان کرد: ماحظات زیست محیطی از سه جنبه جنگل، کوهستان و دریا در این طرح مورد توجه و 
مطالعه قرار گرفته و گزارش های آن به محیط زیست ارسال و نشست های کارشناسی و ارزیابی نیز برگزار شده است.
وی با بیان این که طرح مذکور در مرحله مطالعاتی قرار دارد گفت: تا زمان صدور مجوز سازمان حفاظت محیط 

زیست انتقال آب دریای خزر به فات مرکزی انجام نمی شود.
رهبری با تاکید بر اینکه مسیر انتقال به گونه ای دیده شده که کمترین آسیب را در طبیعت داشته باشیم اظهار 
داش��ت: به این منظور 100 کیلومتر از خطوط انتقال آب از مس��یر خط نفت نکاء که وجود دارد و 40 کیلومتر نیز 
از مسیر روزیه به سمنان می رسد.وی با بیان اینکه در این طرح 12 هکتار جنگل تراشی خواهیم داشت متذکر شد: 
قرار شده است تا پنج برابر میزان جنگل تراشی کاشت درخت صورت گیرد.وی با تاکید بر اینکه اعتقاد مجری نیز 
مانند محیط زیست بررسی دقیق جوانب این طرح است افزود: در این پروژه آب از طریق دو رشته خط لوله به قطر 

یک هزار و 400 میلیمتر به طول 184 کیلومتر به سمنان می رسد.
رهبری در خصوص شرایط آب شیرین کن های مورد استفاده در این طرح با مسائل محیط زیست تصریح کرد: 
تمامی دستگاه های آب شیرین کنی که قرار است در این طرح مورد استفاده قرار گیرد همسو با محیط زیست بوده 

و آلودگی زیست محیطی ندارد.
مجری طرح انتقال آب از دریای خزر به فات مرکزی ایران گفت: این آب با هدف تامین آب آشامیدنی و صنعت 
به اس��تان س��منان منتقل می شود و در این طرح قرار است 200 میلیون مترمکعب آب منتقل شود که 25 درصد 

این آب برای آشامیدن و 75 درصد برای صنعت است.
وی با اشاره به قرار داشتن این طرح در مرحله مطالعات گفت: در سال 92 برای مطالعات این طرح 25 میلیارد 
ریال در بودجه با ردیفی به همین نام اختصاص یافت و در س��ال 93 نیز این امر تکرار ش��ده اس��ت که اگر در سال 

آینده ردیف اجرایی قرار داده شود عملیات آن آغاز می شود.
وی هزینه اولیه این طرح را 30 هزار میلیارد ریال اعام کرد و افزود: پیش بینی می شود هر متر مکعب آب برای 

بخش صنعت 40 هزار ریال عرضه شود.

انتقال آب دریای خزر به فلات مركزی مشروط به مجوز محيط زیست است

رئیس س�ازمان حفاظت محیط زیس�ت گفت: 
طرح های ملی باید قبل از اجرایی ش�دن، به لحاظ 

زیست محیطی ارزیابی شوند.
ب��ه گ��زارش خبرنگار ایرن��ا، »معصومه ابت��کار« در 
پایان س��فر یک روزه به گیان در گفت وگو با رسانه های 
گروهی در فرودگاه س��ردار جنگل رش��ت اظهار داشت: 
براس��اس قانون، تمامی طرح ها ابتدا باید ارزیابی زیست 
محیطی شوند و با مشارکت مردم و گروه های مردم نهاد 
و همپیمانی ش��هرداری ها، از مشکات زیست محیطی 

آنها کاسته شود.
وی افزود: در ش��رایط فعلی ممکن است نتوانیم در 

اجرای طرح ه��ای بزرگ از قبیل س��دها بهترین مؤلفه 
زیست محیطی را برگزینیم ولی گزینه هایی که کمترین 
عوارض را برای محیط زیست در پی داشته باشند، انتخاب 

خواهند شد.
معاون رئیس جمه��وری ادامه داد: هم اکنون دولت 
یازدهم و استاندارها، تعامل خوبی در تحقق اهداف زیست 
محیطی در اجرای طرح ه��ا و نیز رعایت ضوابط محیط 
زیست دارند و از این فرصت باید به خوبی استفاده کرد.
ابتکار به معضل زباله در اس��تان های شمالی اشاره و 
تصریح کرد: بخش��ی از مشکل زباله، فرهنگی و رفتاری 
اس��ت که باید برای جلوگیری از آن، گروه های اجتماعی 

وارد عمل شده و فرهنگ سازی انجام شود.
وی با بیان اینکه مش��کل زباله در تهران، مش��هد و 
برخی از شهرهای بزرگ کشور حل شده است گفت: در 
اس��تان های شمالی نیز باید مسئولان بخش های دولتی، 
هماهنگی لازم برای تغییر رویکردها و اصاح رفتار جامعه 

و حل معضات زباله را انجام دهند.
رئیس س��ازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: 
بخش��ی از پسماندها قابلیت بازیافت دارند و باید در این 
چرخه قرار گیرند و در اس��تان هایی همچون گیان نیز 

می توان این امر را انجام داد.
وی خواس��تار همکاری و مس��ئولیت پذیری اقش��ار 

مختلف مردم گیان و دانشجویان و حرکت های جمعی 
در این زمینه شد و گفت: جمع آوری زباله این استان ابتدا 
بای��د از معابر جمع آوری، آغاز ش��ود و بعد به مکان های 

دیگر برسد.
وی در مورد بهره برداری از جنگل ها گفت: دو ماه پیش 
طرح��ی در هیأت دولت تصویب و بهره برداری تجاری از 

جنگل ها و قطع درختان سالم ممنوع شد.
به گفته ابتکار؛ این مصوبه به استان ها نیز اباغ شده 
و براس��اس آن، باید بهره برداری از جنگل ها متوقف شود 
و با مش��ارکت جوامع محلی از فش��ار به جنگل کاسته و 

نقش افراد بومی در حفاظت از جنگل ها پر رنگ شود.

رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست:
طرح های ملی قبل از اجرا، ارزیابی زیست محيطی می شوند

معاون وزیر جهاد کش�اورزی و رئیس س�ازمان جنگل ها، مراتع و آبخیرداری کشور از استفاده دو برابری از 
ظرفیت مراتع کشور خبر داد.

به گزارش ایرنا، خداکرم جالی روز یکش��نبه در همایش ملی منابع طبیعی، جوامع محلی و تش��کل های مردمی که در 
ایس��تگاه تولید بذور نباتات مرتعی »چپرقویمه« گنبدکاووس برگزار ش��د، گفت: اس��تفاده بی رویه از مراتع سبب تخریب و 

کاهش غنای آن شده است.
وی با بیان این که اکنون 10 درصد مراتع کشور غنی، 20 درصد متوسط و 70 درصد فقیر است، افزود: فرهنگ سازی و 
مشارکت مردم در نگهداری و بهره برداری از منابع ملی از اصول راهبردی سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور است.
جالی، راه اندازی صندوق توس��عه منابع طبیعی در اس��تان های کش��ور و نیز اجرای طرح های سطوح آبگیری باران در 

مناطقی که با مش��کل منابع آبی زیرزمینی مواجه هس��تند را از جمله برنامه های این س��ازمان برای حمایت از شرکت های 
تعاونی مرتعداری برشمرد و گفت: صندوق  توسعه منابع طبیعی با 49 درصد سرمایه دولتی و 51 درصد سهم تعاونی ها برای 
حمایت از تعاونی های مرتعداری در استان های متقاضی تشکیل خواهد شد که تاکنون فقط در استان اصفهان راه اندازی شده 
است.وی افزود: طرح سطوح آبگیری باران که بیشتر در مناطق جنوبی کشور با هدف تامین آب آشامیدنی دام و طرح های 
آبخیزداری اجرا ش��ده اس��ت، در آینده ای نزدیک در مناطق شمالی شهرستان گنبدکاووس که مناطق دشتی و نیمه بیابانی 
هس��تند، نیز اجرا خواهد ش��د.همایش ملی منابع طبیعی، جوامع محلی و تش��کل های مردمی با حضور نمایندگان ایات و 
عشایر شش استان گلستان، فارس، سمنان، خراسان شمالی، مرکزی و چهارمحال و بختیاری و نیز برخی مسئولان استانی 

و محلی در ایستگاه تولید بذور نباتات چپرقویمه گنبدکاووس برگزار شد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی:
بهره برداری از مراتع 2 برابرظرفيت آن است

فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: 
زیردریایی فاتح اوایل سال 93 رونمایی می شود.

به گزارش خبرنگار مهر از بوش��هر، دریادار حبیب الله س��یاری در 
حاش��یه همایش دریانوردی ایرانیان و نیروی دریایی در گذر تاریخ با 
اش��اره به دستاوردهای ممتاز نیروی دریایی ارتش جمهوری اسامی 
در سال های اخیر با اشاره به دستیابی متخصصان داخلی به توانمندی 
در تعمیر اساسی زیردریایی های کیلوکاس با فناوری های بالا افزود: 
در این علوم و فنون به خودکفایی رس��یده ایم و توان اجرای کارهای 

بسیار بزرگی را داریم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اس��امی ایران از ساخت 
زیردریایی غدیر توسط متخصصان ایرانی در نیروی دریایی ارتش خبر 
داد و اضافه کرد: با تاش های صورت گرفته زیردریایی فاتح س��اخته 

شده و اوایل سال 93 رونمایی خواهد شد.
وی به اعزام ناوگروه  های نیروی دریایی ارتش به دریاها اشاره کرد 
و گفت:  از سال 87 تاکنون 29 ناوگروه به دریا اعزام کرده ایم که نقش 

بسیار  مهمی در ایجاد امنیت در آب ها داشته است.
امیر س��یاری با بی��ان اینکه تامین امنیت کش��تی های تجاری و 
نفتکش از مهمترین اقدامات اعزام این ناوگروه ها بوده اس��ت، افزود: 
ناوگروه ها ب��ه آب های بین المللی از جمله خلیج عدن، باب المندب و 

دریای سرخ اعزام شده اند.
نخس��تین همایش دریانوردی ایرانی��ان و نیروی دریایی ایران در 
گذر تاریخ با حضور فرمانده نیروی دریایی ارتش، اس��تاندار بوش��هر، 
مع��اون وزیر راه، مدیرعامل ش��رکت نفتکش و جمعی از مدیران کل 
دستگاه های اجرایی استان بوشهر در سالن اجتماعات اداره کل بنادر 

و دریانوردی بوشهر برگزار شد.
نمایش��گاه ملی دریانوردی از بخش های جانبی این همایش است 

که از دیروز آغاز به کار کرد و تا بیستم فروردین ادامه دارد.

فرمانده نیروی دریایی ارتش خبر داد
رونمایی از زیردریایی فاتح 

در سال 93

یزد-خبرنگار کیهان:
در حال حاضر 17هزار کانون فرهنگی هنری در مساجد کشور فعال 
است که این میزان تا دو سال آینده به 20 هزار کانون خواهد رسید.

معاون آموزش و پژوهش س��تاد عالی کانون های فرهنگی هنری مساجد 
کشور در یزد گفت: مساجد یکی از ابزارهای مهم در تحقق اهداف کانونهای 
فرهنگی هنری محس��وب می شوند و در حال حاضر 17 هزار کانون فرهنگی 
هنری مس��اجد در کشور ایجاد ش��ده است که از این تعداد 8 هزار کانون در 

روستاها فعالیت دارند.
محمدرضا جعفری افزود: همچنین در دو سال آینده تعداد مساجد  نیز 

به 80 هزار باب خواهد رسید.
معاون ستاد عالی کانون های فرهنگی هنری مساجد کشور اظهار داشت: 
هم اکنون 2 میلیون نفر جوان و نوجوان در این کانونها در حال فعالیتند و در 
حال حاضر با مشارکت و حمایتهای مردمی و خیرین بیش از 5 هزار کتابخانه 

مخزن دار و 5 هزار کتابخانه باز در مساجد کشور ایجاد شده است.
به گفته وی: در حال حاضر طرح تاوت نور به عنوان یکی از گسترده ترین، 
فراگیرتری��ن و فعالترین و ماندگارترین طرحهای قرآنی در 29 هزار مس��جد 
کشور در حال برگزاری است و درصدد توسعه آن به مساجد سایر کشورهای 

مسلمان هم هستیم.
وی به راه اندازی 220 مرکز خانه نور در مساجد  کل کشور اشاره کرد و 
افزود: در س��ال جاری همچنین 360 جلس��ه سنتی قرآنی نیز در کشور احیا 
ش��ده اس��ت و در تداوم برنامه های قرآنی همچنین 2 هزار کاس حفظ جزء 

29 قرآن کریم برگزار شده است.
جعفری اظهار داش��ت: بیش از 17 هزار هس��ته پژوهشی در کانون های 
فرهنگی - هنری مساجد کشور فعال هستند که 8 هزار مرکز آن در روستاها 

شکل گرفته است.
به گفته وی 170 مرکز فرهنگی دیجیتال هم در مساجد کشور راه اندازی 

شده است.

فعالیت 2 میلیون جوان و نوجوان  
در کانون های فرهنگی مساجد

سرویس ورزشی-
در روزی که تیم متین ورامین به فینال رقابت های 
این فصل لیگ برتر والیبال راه یافت ،تیم والیبال کاله 
3 بر یک ش�هرداری ارومیه را شكست داد تا تكلیف 

فینالیست در بازی سوم این دو تیم مشخص شود.
 بازی های برگش��ت مرحله نیمه نهایی رقابت های لیگ 
برت��ر والیبال عصر دیروز با برگزاری دو دیدار در ورزش��گاه 
آزادی پیگیری شد. در نخستین دیدار دیروز تیم کاله 3 بر 
یک ارومیه را شکست داد تا تکلیف فینالیست در بازی سوم 

این دو تیم مشخص شود.
 سالن 12 هزار نفری آزادی تهران شاهد حضور حدود 
2 ت��ا 3 هزار هوادار آملی و ارومیه ای بود که برای تش��ویق 
تیم محبوب شان به سالن آمده بودند. شهرداری ارومیه که 
ب��ازی رفت مرحل��ه نیمه نهایی را 3 بر صفر به س��ود خود 
تمام کرده بود، در بازی برگشت انگیزه زیادی داشت تا کار 
را تمام کند. ارومیه ای ها س��ت اول مسابقه را طوفانی آغاز 
کردند و 25 – 19 پیروز ش��دند. بازی خوب پوریا فیاضی 
و سعید مصطفی وند باعث شد تا آن ها در ست اول بازی با 
اختاف 6 امتیاز پیروز ش��وند اما در ادامه پاس های طایی 
نیکو پاس��ور هلن��دی تیم کاله جواب داد تا کاله دو س��ت 
پیاپی را به سود خود تمام کند. فرهاد ظریف، لیبروی کاله 
نقش موثری در پیروزی تیمش در این مسابقه داشت. او به 

تنهایی چند امتیاز را در ناباوری برای کاله به ارمغان آورد.
به این ترتیب کاله 3 بر یک و با امتیازهای 25 – 19، 
23 -25 ، 20 -25 و 25-22 پی��روز ش��د. ب��ه این ترتیب 
با احتس��اب نتیجه رفت و برگش��ت در نیمه نهایی هر دو 

تیم یک پیروزی به دس��ت آوردند و تکلیف فینالیست در 
بازی س��وم این دو تیم که فردا )سه شنبه( برگزار می شود، 

مشخص خواهد شد.
ولاسكو بنای بدی در والیبال ایران گذاشت!

در پای��ان این دیدار یدالله کارگرپیش��ه س��رمربی تیم 
والیبال ش��هرداری ارومیه نسبت به رفتار ملی پوشان کمی 
گله مند بود. او گفت: متاس��فانه ولاسکو بنایی را در والیبال 

ایران گذاشت که بازیکنان تیم ملی در دیدارهای باشگاهی 
زیاد اعتراض کنند. ورزش��کاران ملی پ��وش ما باید الگویی 
برای جوانان باشند ولی الان این بازیکنان، داوران و مربیان 

ایرانی را قبول ندارند.
2سال حضور و تجربه 2 فینال

اما در دومین دیدار دیروزتیم والیبال متین ورامین در 
دومین س��ال فعالیت خود در این رشته ورزشی، دوباره به 
دیدار نهایی لیگ برتر والیبال راه یافت تا امس��ال نیز بخت 

خود را برای کسب عنوان قهرمانی بیازماید.
تیم والیبال متین ورامین که عنوان نایب قهرمانی سال 
91 لی��گ برتر والیب��ال را در پرونده کاری خ��ود دارد، در 
دومین بازی مرحله نیمه نهایی لیگ برتر امس��ال موفق به 
شکست میزان مشهد شد تا به عنوان نخستین تیم به دیدار 

نهایی این رقابت ها راه یابد.
تیم والیب��ال متین در این دیدار با امتیازهای 15-25، 
25-20 و 25-18 موفق به شکس��ت س��ه ب��ر صفر میزان 
مشهد ش��د تا با کسب دو پیروزی متوالی در برابر این تیم 
راهی دیدار نهایی مس��ابقات والیبال قهرمانی باش��گاه های 
برتر سال 92 شود. متین باید روز پنجشنبه در دیدار فینال 

با برنده دیدار کاله و شهرداری ارومیه بازی کند. 
تی��م متی��ن ورامی��ن این ب��ازی را با ترکیب ش��هرام 
محمودی، میرسعید معروف، س��ید محمد موسوی، بهرام 
فرید، احس��ن اله ش��یرکوند)لیبرو(، مجتبی میرزاجانپور و 
نیکولای نیکلف آغاز کرد که نس��بت به بازی قبل در برابر 

میزان یک تغییر داشت.


